
BR.0012.3.4.2025 

Protokół Nr 14/2025 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Infrastruktury otworzyła Przewodnicząca Komisji, Zofia Pyla i stwierdziła 
quorum.  W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz:  

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski, 

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

− Grzegorz Stokłosa – Członek Zarządu, 

− Jerzy Derela – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej, Zofia Pyla przedstawiła porządek 
obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Przygotowanie do przetargów i zadań inwestycyjnych. Podsumowanie akcji zima. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Krakowskiego na rok 2025. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Krakowskiego na lata 2025 – 2030 przyjętej Uchwałą Nr IX/84/2024 Rady Powiatu 
w Krakowie z dnia 30 grudnia 2024 r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Michałowice prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego (Młodziejowice) 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Michałowice prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego (Więcławice) 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skała i Województwu 
Małopolskiemu prowadzenia zadania publicznego Powiatu Krakowskiego  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skawina prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego  
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11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/122/2025 Rady Powiatu 
w Krakowie z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie powierzenia Gminie Wielka Wieś prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/108/2025 Rady Powiatu 
w Krakowie z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie powierzenia Gminie Czernichów prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego  

13. Sprawy bieżące 

14. Zamknięcie obrad  

Karol Pawełko zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o wybór wiceprzewodniczącego 
Komisji (jako pkt 4). 

Nie było uwag ani innych wniosków. 

Komisja 7 głosami za i 1 głosem wstrzymującym - zdecydowała o poszerzeniu porządku obrad.  

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie było uwag do protokołu. 

Komisja jednogłośnie - 8 głosami za - przyjęła protokół nr 13/2025 z dnia 24 marca 2025 r. 

4. WYBÓR WICEPRZEWODNICZĄCEGO KOMISJI INFRASTRUKTURY I GOSPODARKI KOMUNALNEJ  

Zofia Pyla otworzyła listę kandydatów. 

Karol Pawełko zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Kulesy na wiceprzewodniczącą Komisji. 

Katarzyna Kulesa wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Piotr Goraj zgłosił kandydaturę radnego Tadeusza Nabagło, który wyraził zgodę na kandydowanie.  

Nie było innych kandydatur. 

Zofia Pyla zamknęła listę kandydatów i rozpoczęła głosowanie w kolejności zgłoszonych 
kandydatów. 

Kandydatura Katarzyny Kulesy uzyskała  4 głosy za i 4 wstrzymujące się. 

Kandydatura Tadeusza Nabagło uzyskała 4 głosy za i 4 wstrzymujące się. 

Przewodnicząca Komisji Zofia Pyla stwierdziła, że w wyniku głosowania nie wybrano 
wiceprzewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej. 

5. PRZYGOTOWANIE DO PRZETARGÓW I ZADAŃ INWESTYCYJNYCH. PODSUMOWANIE AKCJI ZIMA 

Jerzy Derela przedstawił podsumowanie akcji zima. W budżecie na akcję zima na sezon 2024/2025 
zabezpieczono środki w wysokości około 16,5 mln zł. Budżet nie został przekroczony. Po 
podsumowaniu akcji zima pozostało około 1,6 mln zł.  
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Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał o porównanie wydatków z lat ubiegłych oraz o przeznaczenie 
oszczędności z akcji zima 2024/2025. 

Jerzy Derela przedstawił porównanie wydatków akcji zima z roku 2023/2024 i wyjaśnił, że 
zaoszczędzone środki są niższe niż środki, które pozostały w ubiegłym roku z uwagi na podniesienie 
przez wykonawców stawki za gotowość do pełnienia akcji oraz kosztów zasalania dróg. Propozycja 
przeznaczenia oszczędności akcji zima zostanie przedstawiona Zarządowi Powiatu na koniec 
kwietnia. 

Tadeusz Nabagło zapytał, czy odbyły się konsultacje z wójtami i burmistrzami gmin w sprawie 
nakładek oraz czy Gmina Jerzmanowice-Przeginia opowiedziała się w sprawie proponowanych 
nakładek na 3 drogach. 

Jarzy Derela wyjaśnił, że Gmina Jerzmanowice-Przeginia we wrześniu 2024 roku w swoim wniosku 
do IS opowiedziała się tylko do jednego zadania projektowego na ulicy Centralnej 
w Jerzmanowicach, natomiast do realizacji II tury nakładek, wymagających pilnych prac, gmina 
Jerzmanowice – Przeginia się nie opowiedziała. 

Nie było więcej pytań. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ 
POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2025. 

Edyta Jaśnikowska przedstawiła projekt uchwały. 

Arkadiusz Wrzoszczyk w odniesieniu do wydatków majątkowych działu 600 załącznika 3 projektu 
uchwały zapytał, w jakiej gminie będzie realizowane zadania na które zabezpiecza się 3 mln zł. 

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że w gminie Skawina. Zadanie będzie realizowane do 2028 roku. 
Łącznie wysokość dotacji przekazanej gminie Skawina wyniesie 12 mln zł, w każdym roku po 3 mln zł. 

Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał o kulisy rozmów z Gminą Skawina w tej sprawie i prosił o wyjaśnienie 
na podstawie jakich uzgodnień będą przekazywane środki oraz czy Gmina Skawina będzie 
pozbawiona zadań IS przez najbliższe lata w związku z przekazaniem 12 mln zł. 

Grzegorz Stokłosa poinformował, że uczestniczył w rozmowach z Burmistrzem Miasta i Gminy 
Skawina oraz o przygotowywanym porozumieniu dotyczącym zadania i Gmina Skawina rezygnuje z 
IS w kolejnych latach. 

Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał, czy w sytuacji gdy Burmistrz Miasta i Gminy Skawina nie będzie 
składał wniosków, przewiduje się inną ścieżkę zwiększenia środków na zadania inicjatyw 
samorządowych po za kwotą 3 mln zł. 

Grzegorz Stokłosa wyjaśnił, że jeśli Gmina Skawina nie wykorzysta pełnej kwoty 12 mln zł w 4 lata, to 
będziemy mogli prowadzić inne zadania. 

Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał, co w sytuacji, gdy kwota 12 mln zł okaże się niewystarczająca na 
podjęte zadania, np. w Rzozowie, czy będzie możliwość dołożenia środków. 

Grzegorz Stokłosa podkreślił, że 12 mln zł to maksymalna kwota dofinansowania na te 3 zadania, 
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w tym w miejscowości Rzozów.  

Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał, czy inne inicjatywy samorządowe będą miały szansę realizacji.  

Grzegorz Stokłosa wyjaśnił, że IS zgłoszone przez Urząd Miasta i Gminy w Skawinie do realizacji na 
ten rok będą realizowane, ale nie będzie składać wniosków na kolejne lata. 

Adam Ślusarczyk zapytał, czy ten pomysł porozumienia dotyczy tylko gminy Skawina, czy jest to 
kierunek dla pozostałych gmin. 

Arkadiusz Wrzoszczyk wyraził zaniepokojenie, że nie będą realizowane zadania IS, których oczekują 
mieszkańcy. Prosił o przesłanie ustaleń i protokołów z  Gminą Skawina przed głosowaniem na sesji. 

Dyskutowano o rozmowach z Gminą Skawina w kontekście przyznanego dofinansowania, 
współpracy w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych oraz zasadach realizacji IS. 

Arkadiusz Wrzoszczyk zaznaczył, że dokumentów z tych rozmów nie ma. Powiedział, że do końca 
kadencji IS nie będą realizowane. Wskazał na dwie formuły finansowania IS - z udziałem środków 
zewnętrznych i bez udziału. 

Adam Ślusarczyk prosił o przesłanie wyjaśnienia na jakiej podstawie, realizowane są zadania w 
ramach  IS. 

Zofia Pyla zaznaczyła, że już zostało wyjaśnione czym są IS. 

Jerzy Derela w ramach uzupełnienia wypowiedzi powiedział, że trwają prace nad treścią 
porozumienia pomiędzy Gminą Skawina i Powiatem Krakowskim.  

Nie było więcej pytań. 

Komisja - 9 za głosami i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

 

7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2025 – 2030 PRZYJĘTEJ UCHWAŁĄ NR IX/84/2024 RADY 

POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 R. 

Edyta Jaśnikowska przedstawiła projekt uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 10 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

8. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE MICHAŁOWICE PROWADZENIA 
ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO (MŁODZIEJOWICE) 

Jerzy Derela przedstawił projekt uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 10 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
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9. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE MICHAŁOWICE PROWADZENIA 
ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO (WIĘCŁAWICE) 

Jerzy Derela przedstawił projekt uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 10 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

10. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE SKAŁA I WOJEWÓDZTWU 
MAŁOPOLSKIEMU PROWADZENIA ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO  

Jerzy Derela przedstawił projekt uchwały. 

Katarzyna Kulesa zapytała, czy z uwagi na wiele spotkań pojawiły się jakieś trudności przy realizacji 
tego zadania. 

Jerzy Derela wyjaśnił, że spotkania dotyczyły wspólnego doprecyzowania formy i zakresu objęcia 
terenu pod dokumentację projektową. 

Piotr Goraj zapytał o koszt nakładki bitumicznej oraz czy spływ wody z drogi powiatowej będzie 
skierowany do nowego kolektora. 

Jerzy Derela wyjaśnił, że odtworzenie nakładki to przypuszczalnie koszt 600 – 800 tyś. zł całej 
szerokości drogi z czego 40% będzie pokrywała Gmina Skałą. Po dokonaniu oceny robót 
odwodnieniowych można będzie ocenić, czy nakładka będzie konieczna na całej szerokości jezdni 
czy też nie. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 10 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

11. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE SKAWINA PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO  

Jerzy Derela przedstawił projekt uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 10 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

12. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR XI/122/2025 RADY 
POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 26 LUTEGO 2025 R. W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE WIELKA WIEŚ 
PROWADZENIA ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO  

Jerzy Derela przedstawił projekt uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 10 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

13. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR XI/108/2025 RADY 

POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 26 LUTEGO 2025 R. W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE CZERNICHÓW 
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PROWADZENIA ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO  

Jerzy Derela przedstawił projekt uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 10 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

14. SPRAWY BIEŻĄCE 

Katarzyna Kulesa zapytała o efekty wizji lokalnej w związku z podtopieniami w miejscowości 
Sobiesęki. 

Jerzy Derela przedstawił spostrzeżenia z wizji lokalnej. 

Grzegorz Stokłosa w drodze uzupełnienia wypowiedzi przedmówcy dodał, że zostały 
przeprowadzone analizy sytuacyjne i rozpatrywana jest kwestia odprowadzenia wód opadowych do 
cieku wodnego, aby uchronić właściciela nieruchomości przed podtopieniami.   

Katarzyna Kulesa zaproponowana ustalenie  spotkania w celu wybrania odpowiedniego rozwiązania 
w przedmiotowej sprawie.  

Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał, z czego wynika waloryzacja kosztów przebudowy drogi na budowę 
ciągu pieszo rowerowego na ulicy Radziszowskiej w Skawinie. 

Jerzy Derela wyjaśnił sposób wyliczania kosztów waloryzacji. 

Michał Tochowicz zapytał, czy wykonawca złożył wniosek o waloryzację, a jeśli tak to o jaką kwotę. 

Jerzy Derela wyjaśnił, że wykonawca występuje z wnioskiem o waloryzację, ale nie ma obowiązku 
wskazywania kwoty. 

Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał, czy na 12 mln zł udzielonych Gminie Skawina przewiduje się 
waloryzację i czy waloryzacja może się pojawić przy realizacji tych zadań. 

Jerzy Derela poinformował, że wsparcie Gminy Skawina nie może przekroczyć 12 mln zł. 

Zofia Pyla zapytała o sprawę budowy obwodnicy w Wołowicach i wykonanie wyniesionego przejścia 
dla pieszych przy  Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Wołowicach. Prosiła o pisemną odpowiedź.  
Zapytała o brak dofinasowania przebudowy drogi 2189k na działce 434/459 ze strony Zarządu 
Powiatu. 

Jerzy Derela wyjaśnił, że to zadanie własne gminy i było projektowane od 2022 roku To przebudowa 
pętli autobusowej. 

Zofia Pyla poinformowała, że wyrok sądu w sprawie budowy mostu w Jeziorzanach ma wadę prawną 
z powodu braku konsultacji społecznych. Prosiła o pisemne potwierdzenie znajomości wyroku. 

Jerzy Derela zapewnił o przesłaniu odpowiedzi w tej sprawie w terminie do kolejnego posiedzenia 
komisji. 

Zofia Pyla zapytała, czy Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie wypowiedziały się 
odnośnie naruszenia wałów Wisły przy budowie mostu w Jeziorzanach oraz czy nie narusza to norm 
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polskich, unijnych w odniesieniu do bezpieczeństwa mieszkańców.  

Jerzy Derela wyjaśnił, że lokalizacja i sposób planowanej budowy mostu nie narusza wałów wiślanych 
i spełnia odpowiednie normy, zobowiązał się do przesłania pisemnej odpowiedzi. 

Piotr Goraj zaproponował zmianę godziny obrad Komisji na godz. 9:00 

Zofia Pyla poinformowała, że wspólnie została ustalona stała godzina i dzień obrad Komisji na 
godzinę 8:30 w poniedziałek przed planowaną sesją i takie uzgodnienie zostało zaakceptowane 
przez Członków Komisji. 

Nie było pytań ani wniosków. 

15. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Gospodarki 
Komunalnej, Zofia Pyla zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji 
Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

Zofia Pyla 

Protokołowała: 

Agnieszka Fiałkowska-Saletnik 


